
 

Skolebestyrelsesmøde 8. december 2022 kl.17-20,  

Mødet foregår på Knudsøskolen  

kl. 17 får vi lidt at spise.  

Deltagere: Susanne, Mikkel, Karin, Kasper, Mathias, Elias, Diana, Bjarke, Krishna, Susanne R., 

Peter og Jette 

 

Afbud:  

1. Godkendelse af dagsorden samt skribent til kort nyt (5 min)  

2. Orientering fra skole og børnehave (15 min)  

Tilsyn børnehave – hvem deltager fra bestyrelsen? Den 12/1 23 kl. 9-12 Mikkel deltager 

fra bestyrelsen. 

 

Ledelsen har besluttet at der er behov for endnu en leder i teamet. En afdelingsleder som 

kan se sig selv ind i den større kontekst som kommer i forbindelse med den nye skole. 

Samtaler forventes 17/1 og 25/1 . Bjarke og Susanne deltager 

 

Børnehuset vokser lige så stille så der forventes at ansætte pæd. medhjælper pr 1/3 2023. 

Der skal deltage en fra forældrebestyrelsen. Samtaler vil ligge i slutningen af januar 

Der bliver også behov for endnu en pædagog i vuggestuen pr 1/4. Samtaler vil ligge i 

februar 

 

 

 

3. Elevrådet (10 min) 

 

4. Kostpolitik (20 min) – skal Knudsø have en kostpolitik? Vil bestyrelsen prioritere et 

princip for kost på Knudsø? Kasper motiverer punktet. 

Kombinere kost med bevægelsesprincippet 

 

5. Budget 2023 udkast til budget bliver gennemgået på mødet og sendes som bilag (30 min) 

6. Kontrakt 2023 og bestyrelsens mærkesager (30 min) 

Fra sidste møde, kom følgende ønsker 

• Naturen som en vigtig del 

• Forældre lærer samarbejdet – gensidig tillid – tydelige forventninger 

• På hvilken måde skal forældrene tage del i skolen – tydelig kommunikation 

• Trivsel 

Overskrifterne i kontrakt 2023 bliver: 

• Ord og tal blindhed/ sprogarbejdet 

• Musik og naturprofil 

• trivsel 

• Co-teaching og fysiske læringsmiljøer 

 

 



7. Bevægelsesprincip. Bjarke refererer fra mødet med personalet. Jette sender udkast til 

princip (20 min) 

Bjarke refererede fra mødet med lærerne, at bevægelse er indarbejdet i hverdagen hos 

personalet. Der udover fastholdes traditioner, hvor bevægelses indgår. F.eks. cykeltur til 

Gl. Ry, motions uge, Bornholm. 

Forslag til endnu mere bevægelse i fx et idekatalog. 

 

Der tilføjes en sætning om sund kost til princippet om bevægelse. Der skrives også en 

sætning om den daglige bevægelse, som Bjarke refererede til. på dagligbase 

 

8. Bestyrelsesarbejdet. Drøftelse af mødetidspunkt kl. 17. Fungerer det for bestyrelsen? Har 

vi for mange møder ville et længere møde men ikke så hyppigt være at foretrække? (20 

min) 

Flertallet taler for samme tid som hidtil 

 

      Næste møde 22. februar 

• Digital dannelse og revidering af princip om brugen af mobil  

• Opfølgning fra sidste møde vedr. cykelsti 

• Pædagogisk grundlag og børnesyn 

 

 

 


